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De Voorzitter, al dan niet vergezeld door een van de bestuursle-

den, woonde 2U vergaderingen bij.

De Korhaan verscheen 10 keer en bleek door het enthousiasme van

de steeds meer kwaliteit eisende redaktie nog aan-

trekkelijker te worden.

Bestuurskontakten:.Behalve het bijwonen van de jaarlijkse vergade?

ring van het Contactorgaan voor Vogelstudie van

de K.N.N.V;, was er intensief overleg met de

Contactraad voor Natuurbescherming,
De heer J. Klein nam in de loop van het jaar
de vertegenwoordiging in deze raad van de

voorzitter over.

Eveneens was er kontakt met Staatsbosbeheer,
■ * Rijksinstituut voor Natuurbeheer, Rijksdienst

der IJsselmeerpolders, Natuurmonumenten, Ver-

eniging Vrienden van het Gooi, Ministerie van

C.R.M., en verschillende Vogelwerkgroepen,

Cursus: Ter afsluiting van de, cursus voor beginners en gevorder-

den, werd voor de cursisten in het Hof van Holland een

filmavond gegeven.

Besloten werd dit pajctar geen cursus te houden.

Andere aktiyiteiten:Nu de inventarisaties voor de Avifauna van

Midden-Nederland zijn afgerond en bijgeschaafd

(het hoek kwam op 15 dec.uit), werd begonnen
met het bewerken van de gegevens voor het Gooi

zelf. De afsluiting van dit projekt hopen wij

nog voor het volgende broedseizoen klaar te

krijgen, zodat recente inventarisaties van be-

dreigde' gebieden een aanvulling kunnen zijn op
de reeds bestaande en aldus een slagvaardig
beleid mogelijk maken.

Aan het op hoger peil brengén van de vogelken-
nis van de leden, die hieraan behoefte hadden,
werd grote aandacht besteed.

Intussen werd een rapport opgesteld met gegevens

over het beheer van het Gooi. Momenteel wordt

dit rapport samen met de anderen verwerkt door

de Contactraad voor Natuurbescherming ten be-

hoeve van een door de Gewestraad uit te breng-
en publikatle.

Het toenemend aantal bedreigingen van natuur-

gebieden resulteerde in het verzenden van vijf
bezwaarschriften.

Terugkijkend op het verenigingsjaar 1971, kunnen wij Konstateren,

dat het een jaar met vele aktiviteiten is geweest. De kleine kern

van werkers werd en wordt gestadig uitgebreid dank zij de gegevens,

welke uit de min of meer geslaagde enquête onder de leden werden

verkregen. Wij hopen, deze kern verder uit te breiden.

Het Bestuur kwam 12 maal bijeen om diverse zaken af te handelen,
waarvan onderstaande opsomming een beeld geeft.
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Plannen voor een te stichten vrij vogel-
reservaat Keverdijkse en Overschee-nse

-

Polder werden uitgewerkt; de beslissing
is nu aan de ingelanden.

Excursies: Ook dit jaar werden samen met de K.N.N.V. excursies

gehouden, terwijl in het voorjaar excursiesleiders

werden geleverd voor de vogelzangexcursie van het Goois

Natuurreservaat.

Commissies: De gegevens berteffende de aktiviteiten van de diverse

commissies zijn in hun verslagen te vinden.

Lezingen; Een serie van zes avonden werd door diverse sprekers ge-

vuld, De onderwerpen varieerden van de Vogelbevolkingen
in Perzië en Afganistan tot ring- en uilenonderzoek in

eigen land.

Leden: Het aantal leden bedroeg op 31 december: 190.
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